

美國如新企業香港分公司(「Nu Skin」)之體驗預約條款及條件

NU BEAUTY 皇牌產品體驗、VISIA 皮膚透析體驗及 PASESA 心血管健康專業檢測條款及條件：

1. 體驗區之設施可供 Nu Skin 之會員及品牌專員預訂，並以先到先得形式進行，本公司保留接受或拒絕是次申請之權利。
2. 體驗區之設施只限預約者本人使用，使用前必需親自登記。
3. 預約服務後一經確認，不可作任何更改、取消及退款。
4. 每節只限一位使用者及一位朋友陪伴進入體驗區，工作人員有權拒絕非使用者進入。
5. 體驗區會於每節使用後進行清潔及消毒，確保衛生。
6. 進入體驗區前請先使用酒精搓手液消毒雙手，時刻保持個人衛生。
7. 使用者必需經常保持體驗區整潔及於體驗區內嚴禁飲食。
8. 若預約使用者於預約時間段之最後 10 分鐘方出席，則該預約會被取消而不作另行通知。
9. Nu Skin 保留對於條款與條件的最終解釋權。

Terms and Conditions of NU EXPERIENCE RESERVATION of Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC ("Nu Skin")

Terms and Conditions of NU BEAUTY Experience The World's No.1, VISIA Professional Skin Analyzer and PASESA Heart Health Analyzer:

1. Facilities in Nu Experience zone are available for Nu Skin Member and Brand Affiliate and will be made on a first-come-first-served basis. Nu Skin reserves the right to accept or decline the application.
2. Facilities in Nu Experience zone can only be used by the person who made the reservation and must be registered by the person who made the reservation before using.
3. After make the reservation, reservation cannot be changed, cancelled and refunded.
4. Only one user and one of friends are allowed to accompany each session into Nu Experience zone and our staff has the right to refuse non-users to enter the zone.
5. Nu Experience zone will be cleaned and disinfected after each session to ensure its hygiene.
6. Please disinfect your hands with alcohol-based hand sanitizer and maintain your personal hygiene as always before entering Nu Experience zone.
7. All users must keep Nu Experience zone clean and tidy, prohibit eating and drinking in this area.
8. If the user arrives at last 10 minutes of the reservation, the reservation will be cancelled without further notice.
9. Nu Skin reserves the right of final interpretation of the Terms and Conditions.